
DODATEK PROMOCYJNO-REKLAMOWY2

REKLAMA

Z Arkadiuszem ¸uczyckim,
Prezesem Zarzàdu

Allcon Osiedla -
rozmawia Jakub Lisiecki.

– Jak zareagowa∏ trójmiejski ry-
nek mieszkaniowy na wejÊcie Pol-
ski do Unii Europejskiej?

– Nale˝y przypomnieç, ˝e wraz
z wejÊciem Polski do UE wchodzi∏y
równie˝ nowe przepisy majàce znacz-
ny wp∏yw na reakcj´ i decyzje naszych
klientów. Wprowadzenie VAT-u od
sprzeda˝y gruntu oraz wzrost stawki
VAT na materia∏y budowlane z dniem
1 maja zaowocowa∏ znacznym o˝y-
wieniem rynku. Uwa˝am, ˝e tak na-
prawd´ to nie wejÊcie do Unii, a su-
gerowany wzrost cen wp∏ynà∏ na nie-
zwyk∏e o˝ywienie rynku mieszkanio-
wego. Wysokie wyniki sprzeda˝y od-
notowaliÊmy w ca∏ym roku, bowiem
decyzje klientów dotyczàce zakupu
sà roz∏o˝one w czasie oko∏o 1-2 mie-
si´cy i nie sà impulsywne, tylko racjo-
nalne.

– Co Pana zdaniem firmy dewe-
loperskie zyska∏y na wejÊciu do
Unii Europejskiej? 

– Przede wszystkim zyskaliÊmy
fundusze pomocowe, dotacje – naj-
bardziej po˝àdany przez nas przejaw
polityki Unii, które sà ukierunkowane
na osiàgni´cia spójnoÊci spo∏eczno-
gospodarczej regionu. Allcon uzyska∏
Êrodki finansowe z Funduszu Dotacji
Inwestycyjnych, które umo˝liwi∏y nam

zakup nowoczesnego, specjalistycz-
nego oprogramowania komputerowe-
go i sprz´tu komputerowego.

Podnosimy kwalifikacje pracowni-
ków, kadry zarzàdzajàcej, poprzez
udzia∏ w szkoleniach, warsztatach, re-
finansowanych przez Uni´. Pracujemy
nad pozyskaniem kolejnych funduszy,
które racjonalnie wykorzystamy na
dalszy rozwój firmy. 

– A czy sà tak˝e negatywne
skutki wspomnianej transformacji?

– Szeroko rozumiane „otwarcie eu-
ropejskich granic” skutkuje zmianami
w przepisach prawa, tak˝e budowla-
nego, modyfikacjami w celu dostoso-
wania do standardów obowiàzujàcych
w Unii. Musimy na bie˝àco aktualizo-
waç wiedz´ w tym zakresie.

Natomiast najwi´kszym proble-
mem dla deweloperów, dla ca∏ego
rynku budowlanego, jest deficyt pra-
cowników budowlanych podstawowe-
go i Êredniego szczebla. To jest emi-
gracja na wielkà skal´. Nas ten pro-
blem bezpoÊrednio nie dotyczy. Allcon
dysponuje w∏asnym wykonawstwem,
ale od lat wspó∏pracujemy tak˝e z za-
ufanymi pracownikami firm outsour-
cingowych. Je˝eli wewn´trznie wyd∏u-
˝amy cykle realizacyjne, klient tego
nie odczuwa. Na rynku trójmiejskim
s∏yniemy z najkrótszych terminów re-
alizacji i – co najwa˝niejsze – wywià-
zywania si´ z nich.

– Firma Allcon w badaniach in-
ternautów zosta∏a w TrójmieÊcie
uznana za najbardziej wiarygodnà.
Jaka jest recepta na sukces?

– Bardzo nas cieszy uznanie
klientów. To dla nas najwi´kszy suk-
ces. O naszej pozycji na rynku decy-
duje jakoÊç produktu, ale przede
wszystkim wysoki poziom obs∏ugi.
W naszym wewn´trznym programie
Zarzàdzania JakoÊcià przyj´liÊmy za-
sad´ „4S”: specjalizacja, standard,
solidnoÊç, szybkoÊç. Roczne oceny
realizacji programu „4S” opiniujà i re-
cenzujà nasi klienci, wystawiajà nam
ocen´ za okres wspó∏pracy, jest to
dla nas najbardziej obiektywne bada-
nie naszych umiej´tnoÊci. MyÊl´, ˝e
najwi´kszym wyzwaniem dla nas jest
umacnianie pozycji lidera, z pe∏nà
ÊwiadomoÊcià, i˝ najwa˝niejszym
podmiotem naszej pracy jest – klient.
Stàd te˝ wypracowaliÊmy narz´dzia,
które uwiarygodniajà nas, np. pionier-
sko wprowadzony na stronie interne-
towej fotograficzny dziennik budowy,
w którym dokumentujemy nasze po-
st´py prac, w naszych biurach sprze-
da˝y wprowadziliÊmy dy˝ury pracow-
ników banków, sà do dyspozycji na-
szych klientów. Du˝à uwag´ przywià-
zujemy do profesjonalnej obs∏ugi na
ka˝dym etapie wspó∏pracy. Od mo-
mentu podpisania umowy, poprzez 2-
fazowà procedur´ odbiorów, umo˝li-
wiajàcà klientom dok∏adne sprawdze-
nie odbieranego mieszkania. Oferuje-
my pomoc i wspó∏prac´ w okresie
poprzedzajàcym podpisywanie aktów
notarialnych, na indywidualnych spo-
tkaniach z klientami wyjaÊniamy se-
mantyk´ prawnych zapisów. Bardzo
wa˝nym elementem wspó∏pracy

z klientami, cz´sto niedocenianym
lub wr´cz lekcewa˝onym – jest ob-
s∏uga posprzeda˝owa. Przede
wszystkim pomagamy w ukonstytu-
owaniu si´ Wspólnot Mieszkanio-
wych, wspomagamy ich funkcjono-
wanie, zw∏aszcza w poczàtkowej fa-
zie istnienia. W celu usprawnienia
procedur obs∏ugi gwarancyjnej powo-
∏aliÊmy stanowisko inspektora jakoÊci
i gwarancji.

– Jakie sà obecnie zagro˝enia
dla deweloperów?

– W obecnych czasach przybywa
deweloperów amatorów, którym bra-
kuje tzw. track-recordu – nie sposób
zmierzyç ich doÊwiadczeƒ. A przecie˝
przedsi´wzi´cia deweloperskie nale˝à
do najbardziej skomplikowanych ope-
racji w biznesie. Nie wystarczy mieç
ziemi´ i budowaç, trzeba mieç kon-
kretnà wizj´, popartà wiedzà i do-
Êwiadczeniem, aby móc przewidzieç
wszystkie mo˝liwe komplikacje. Kiedy
skoƒczy si´ boom inwestycyjny, de-
weloperzy amatorzy po prostu odpad-
nà. Na rynku utrzymajà si´ firmy sta-
bilne finansowo, solidne, które wypra-
cowa∏y d∏ugoterminowe strategie bu-
dowlane.

– Jak zarekomenduje Pan klien-
tom Allcon?

– Nale˝ymy do silnej i skonsolido-
wanej GRUPY ALLCON (Allcon Osie-
dla, Allcon S.A., Allcon Investment),
specjalizujàcej si´ w kompleksowej
obs∏udze procesu inwestycyjnego. 

Specjalizacja i wynikajàce z niej
zale˝noÊci sà gwarantem dyscypliny

finansów, uznanej jakoÊci inwestycji
i profesjonalnego zarzàdzania.

Generalne wykonawstwo zlecamy
naszej spó∏ce Allcon S.A. wielokrotnie
nagradzanej najwy˝szymi nagrodami
budowlanymi, funkcjonujàcej w bran˝y
od 17 lat.

Wyró˝nia nas silne zaplecze finan-
sowe, które istotnie uwiarygodnia fir-
m´ jako powiernika pieni´dzy klienta,
17-letnie doÊwiadczenie na rynku bu-
dowlanym uhonorowane najwy˝szymi,
licznymi nagrodami „Budowa Roku”,
„Modernizacja Roku”, które dowodzà
i˝ firma jest przekonujàcym gwaran-
tem jakoÊci. DoÊwiadczenie w organi-
zacyjno-ekonomicznej i technicznej
realizacji procesów inwestycyjnych
przek∏ada si´ równie˝ na relatywnie -
a jak˝e wa˝ne dla klienta – niskie
koszty eksploatacji. W konsekwencji
Allcon Osiedla oferuje rzetelnie wybu-
dowane mieszkania, w dobrej lokali-
zacji, po atrakcyjnej cenie.

– Co najbardziej ceni Pan
u wspó∏pracowników? Jakie cechy
decydujà o tym, ˝e wspólnie osià-
gn´liÊcie wymierny sukces?

– Oprócz kwalifikacji wymaganych
na ka˝dym stanowisku pracy w firmie,
najwa˝niejsze jest osobiste zaanga˝o-
wanie i konsekwencja w realizacji
wspólnie zaplanowanych celów. Za-
ufani, rzetelni ludzie to prawdziwy po-
tencja∏ firmy. Tworzymy zespó∏, który
na co dzieƒ pokonuje trudnoÊci i ra-
zem Êwi´tuje sukcesy. 

– Zatem gratuluj´ sukcesów
i dzi´kuj´ za rozmow´.

Fabryka „SKLEJKA-PISZ” S.A. istnie-
je na rynku od ponad 60 lat i jest najwi´k-
szym producentem sklejek w Polsce.

– O naszym sukcesie zadecydowa∏a
m.in. szeroka oferta produktów – mówi
Tadeusz Banach, Prezes Zarzàdu
„SKLEJKI-PISZ” – od standardowej sklejki
w arkuszach, poprzez sklejki pokryte fil-
mami, dekoracyjne, specjalnà sklejk´ do
ci´cia laserem, listwy sklejkowe czy p∏yty

stolarskie, do skomplikowanych prze-
strzennie kszta∏tek sklejkowych, obrabia-
nych w nowoczesnych centrach obrób-
czych CNC. Ponadto firma jest jedynym
w Polsce i jednym z nielicznych na Êwie-
cie producentem dwóch specjalnych wy-
robów o wysokich w∏aÊciwoÊciach mecha-
nicznych i wytrzyma∏oÊciowych: elektro-
izolacyjnego drewna warstwowego o na-
zwie elkon oraz specjalnego materia∏u
warstwowego lignofol.

Wysoka jakoÊç oferowanych wyro-
bów potwierdzona jest szeregiem certyfi-
katów krajowych i zagranicznych (w tym
certyfikatów higienicznoÊci oraz certyfika-
tów dopuszczajàcych stosowanie wyro-
bów w budownictwie zgodnie z wymaga-
niami norm unijnych). – Uzyskane certyfi-
katy pozwoli∏y nam zaistnieç na wymaga-
jàcych rynkach zagranicznych – jest to
dla nas szczególnie wa˝ne, poniewa˝ bli-
sko 70% produkcji znajduje swój zbyt
w ponad 20 krajach na ca∏ym Êwiecie –
dodaje Tadeusz Banach.

Nowoczesny park maszynowy oraz
elastycznoÊç organizacyjna sprawiajà, ˝e
oprócz standardowej produkcji spó∏ka jest

w stanie spe∏niaç rosnàce wymagania
swoich klientów. W ciàgu ostatnich pi´ciu
lat „SKLEJKA-PISZ” zainwestowa∏a oko∏o
50 mln z∏ w nowoczesne technologie,
ochron´ Êrodowiska i popraw´ warunków
pracy.

– Naszej firmie przyÊwieca idea cià-
g∏ego doskonalenia. Posiadane certyfikaty
m.in. Systemu Zarzàdzania (jakoÊcià
i Êrodowiskiem wg norm ISO) oraz bez-
pieczeƒstwem pracy zobowiàzujà – pod-
kreÊla prezes.

Fabryka „SKLEJKA-PISZ” jest rów-
nie˝ najwi´kszym pracodawcà w regionie,
w którym wskaênik bezrobocia jest bar-
dzo wysoki. Aktualnie zatrudnia 860 pra-
cowników (o 100 wi´cej ni˝ 2 lata temu),
natomiast w najbli˝szej przysz∏oÊci zamie-
rza jeszcze zwi´kszyç zatrudnienie. 

– W swoich planach strategicznych fir-
ma przewiduje dalszy rozwój, zwi´kszenie
iloÊci i ró˝norodnoÊci produktów, utrzyma-
nie pozycji lidera na rynku krajowym, dal-
szà ekspansj´ na rynkach zagranicznych,
a tak˝e wzrost atrakcyjnoÊci jako praco-
dawcy – dodaje prezes.

Joanna ¸owiszO
bchodzàca w tym roku XV-lecie
istnienia zdzieszowicka SKOK
jest instytucjà, która dzia∏a g∏ów-
nie w rejonie Âlàska Opolskiego.

Regionalny zasi´g sprawia, ˝e cz∏onek ka-
sy nie jest anonimowym klientem, tylko
czynnym uczestnikiem jej dzia∏alnoÊci. Je-
go potrzeby sà ∏atwiej rozpoznawalne, dla-
tego te˝ przygotowanie oferty i jej ukierun-
kowanie na odbiorców jest du˝o ∏atwiej-
sze, nast´puje sprawnie i szybko.

Jak twierdzi Prezes SKOK im. Po-
wstaƒców Âlàskich, Aniela Miszkiewicz,
oferta jest rzetelna i stabilna. – O plano-
wanych zmianach stóp procentowych
cz∏onkowie sà informowani z du˝ym wy-
przedzeniem. Np. w tym roku zagwaran-
towaliÊmy, ˝e nasze stopy procentowe lo-
kat zostanà zamro˝one do koƒca roku –
podkreÊla prezes. 

Oferta kasy jest atrakcyjna przede
wszystkim dla lokat. SKOK proponuje
swoim cz∏onkom Lokaty kapita∏owe, gdzie
stopa procentowa si´ga 7%, Lokaty Ubez-
pieczone, w których systematyczne
oszcz´dzanie jest zagwarantowane doce-
lowà kwotà oszcz´dzania nawet w przy-
padku zgonu. – Oznacza to, ˝e je˝eli cz∏o-
nek zawar∏ ze SKOK umow´, ˝e w ciàgu 5
lat zaoszcz´dzi 20 tys. z∏, to w przypadku
jego Êmierci w trakcie trwania tej umowy
osoba wskazana w polisie otrzyma kwot´,
którà zaplanowa∏ zaoszcz´dziç, a nie kwo-
t´, którà uda∏o mu si´ zgromadziç – wyja-
Ênia Aniela Miszkiewicz. Oferta ta cieszy
si´ bardzo du˝ym zainteresowaniem osób
wykonujàcych zawody niebezpieczne,
z du˝ym ryzykiem wypadków.

Odbiorcy us∏ug kasy majà równie˝ ja-
snoÊç danych dotyczàcych kredytów. Sà
one bowiem publikowane we wszystkich
materia∏ach promocyjnych ze szczegó∏a-
mi. – Je˝eli w ofercie zawarliÊmy informa-
cj´, ˝e nie ma op∏at i prowizji, to kredyto-
biorcy majà pewnoÊç, ˝e nie zostanà
„przymuszeni” do poniesienia jakichkol-
wiek dodatkowych kosztów – podkreÊla
prezes Miszkiewicz.

SKOK im. Powstaƒców Âlàskich to
nie tylko teraêniejszoÊç, ale i powa˝ne
plany. Rozpocz´∏a si´ adaptacja budynku
z przeznaczeniem na siedzib´ centrali.
Pozwoli to na realizacj´ planów kasy
zwiàzanych z zaproponowaniem us∏ug
cz∏onkom prowadzàcym dzia∏alnoÊç go-
spodarczà, wprowadzenie us∏ug najbar-
dziej nowoczesnych i oczekiwanych np.
przez m∏odych klientów w postaci cho-
cia˝by e-kont. Otwierane sà równie˝ no-
we oddzia∏y w bardzo ma∏ych gminach,
u∏atwiajàce ich mieszkaƒcom bliski do-
st´p do oferty.

Joanna Niedzielska

ALLCON – wi´cej ni˝ mieszkanie

Kasa blisko cz∏onków
Jednym z najwa˝niejszych
za∏o˝eƒ spó∏dzielczoÊci
jest dzia∏anie nakierowane
na cz∏owieka. Najwi´ksze
kroki w tym kierunku
podejmujà spó∏dzielcze
kasy oszcz´dnoÊciowo
-kredytowe.
Jednà z nich, b´dàcà
blisko swoich cz∏onków,
wychodzàcà naprzeciw
ich najwi´kszym
potrzebom, jest SKOK
im. Powstaƒców Âlàskich
w Zdzieszowicach.

SKLEJKA–PISZ w drodze na gie∏d´...
Liczby mówià same
za siebie – wielkoÊç
produkcji w roku 2006
wynios∏a 40,7 tys. m3,
przychody ze sprzeda˝y
109 mln z∏,
zysk 5,2 mln z∏.
Teraz SKLEJKA-PISZ
planuje zadebiutowaç
na GPW.




